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Zápis z jednání 
 

Zápis č. 9  z jednání Místní komise Sady 

Místo konání Kulturní zařízení v Sadech Datum a čas 30. 10. 2017, 18:00 

    

Přítomni Ing. Bohumil Janík, Ing. Čestmír Bouda, Bc. Zdeněk Berka, Miloslav Hanáček, MUDr. Jiří 
Jeřábek, Jitka Kouřímská, MUDr. Petr Raška, Ing. Jana Ondřejová  

Omluveni 

Neomluveni  

Ing. Zdeněk Ančík 

Ing. Zbyněk Trubačík 

Hosté Ing. Stanislav Blaha, Ing. Zdeněk Procházka, Mgr. Josef Botek, Ing. arch. Aleš Holý, Ing. 
Bronislava Struhelková, Ing. Karel Lecián, Ing. Dagmar Vacková, Ing. Radek Chybík, Bc. 
Dušan Pavlíček, Ing. Rostislav Novosad, Ing. Dana Stojnová,  Bc. Vlastimil Pauřík 

 
1. Úvod 
 Jednání zahájil tiskový mluvčí města Uh. Hradiště, který přivítal přítomné občany i hosty a předal slovo 
starostovi města Ing. Blahovi.  

 
2. Prezentace realizovaných a plánovaných akcí v místní části Sady  

Realizované investice v r. 2017 – rekonstrukce chodníků na pohřebišti, osvětlení ul. Větrná, dětské 
hřiště v ul. Pod Lipkami, modernizace osvětlení v ul. Pod Lipkami, instalace mobilního měřiče rychlosti 
v ul. Solná, restaurování Boží muky ul. Pod Lipkami, zajištění doplňkového svozu vybraných druhů 
odpadu, připomenutí možnosti odběru tašek na tříděný odpad – pokladna a informace v budově MěÚ. 
 
Plánované akce – rekonstrukce MŠ a přístavby, cyklostezka Východ - Sady (ul. Pod Lipkami), 
odkanalizování a rekonstrukce ul. Za Kovárnou a ul. Na Jordálce, rekonstrukce levostranného 
chodníku na ul. Solná, oplocení DH v ul. Pod Lipkami 
 

3. Dotazy občanů  
 Protipovodňové opatření Sadů – v případě povodní bude zaplaveno hřiště a kabiny, pozemky 

na jih od ul. Solná – starosta objasnil způsob ochrany Sadů v případě povodní – samotné 
těleso obchvatu slouží jako hráz, budou použity mobilní zátarasy a přečerpání vody. 

 VO – momentální výpadek na některých místech a návrh na doplnění sloupu VO v ul. Na 
Jordálce –  Bc. Pavlíček  - jde o technickou poruchu, která je řešena, doplnění VO v ulici Na 
Jordálce bude řešeno v rámci plánované rekonstrukce kanalizace a komunikace. 

 Napojení cyklostezky Sady – Vésky – nebezpečí vjezdu cyklistů na vozovku – Ing. Blaha – 
majetkové poměry neumožňují městu UH situaci řešit. Bylo by možné vodorovné nebo svislé 
DZ – prověřit na SMM 

 Ing. Blaha zmínil nový povrch v části ul. Solná – úpravu provedlo ŘSDS ZK bez vědomí města 
UH. 

 Úsek chodníku od křižovatky ulic Solná a Malinovského až po zaslepený konec ul. 28. Října - 
cyklista nemůže projet, protože zde byla umístěna značka ukončující stezku pro cyklisty. Bc. 
Pavlíček -  město UH žádnou úpravu DZ nedělalo, přesto je možné, že zde taková značka je. 
Legalizovat průjezd cyklistů po dotčeném chodníku nelze, protože díky zástavbě chodník 
nemá dostatečnou šířku, aby zde mohla být legálně vedena stezka pro chodce a cyklisty.   

 Úklid schodů ke kostelu a blízkého okolí, úklid pohřebiště, prorůstající tráva – práce jsou 
prováděny firmou Hrates, případně pracovníky veřjně prospěšných prací - úklid není proveden 
kvalitně, žádost o následnou kontrolu provedených prací – prověřit na SMM 

 Ořez vrby v ul. Pod Lipkami – Ing. Blaha – bude ořezáno v nejbližší době, vyčkávalo se na 
konec vegetačního období.  

 Překládka VO v ul. Pod Lipkami – provedeno nekvalitně, není uklizeno okolí  - Ing. Chybík – 
práce ještě nejsou dokončeny – prosíme o upozornění až po ukončení prací. 

 Vodovody na pohřebišti – u márnice – betonová skruž je zanesena listím, vodovod u páteřního 
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chodníku – je v dezolátním stavu, nelze postavit  konev pod kohoutek – doporučujeme 
zabývat se údržbou obou vodovodů – prověřit na SMM. 

 Bezbariérový přístup na pohřebiště – bylo by možné dodatečně vyřešit bezbariérový přístup 
na páteřní chodníky? - Ing. Struhelková -  OIN prověří a dle možností sjedná nápravu 

 Odtokový kanál a koryto podél komunikace v ul. Pod Lipkami jsou zaneseny listím a 
asfaltovou drtí – prověřit na SMM. 

 Komunikace v ul. Pod Vinohrady – na konci ulice probíhala stavba RD – komunikace je 
v dezolátním stavu – Ing. Novosad – před udělením kolaudačního souhlasu musel stavebník 
uvést komunikaci do původního stavu. Bylo provedeno. Pokud je komunikace ve špatném 
stavu, musí případnou opravu řešit město – prověřit na SMM. 

 Úprava travních porostů na pozemcích podél komunikací a stezek – Ing. Blaha – pokud je 
podnět k nápravě, je nejvhodnější ho podat prostřednictvím aplikace „Zlepši své město“, který 
je přístupný na stránkách města UH.  

 Výstavba v ul. Ztracená – těžká technika jezdí po zrekonstruovaných komunikacích v ul. 
Spálená, Malostranská – je možné omezit tonáž, aby nedošlo ke zničení nových cest? – Ing. 
Novosad – ano, lze to vyřešit pomocí vhodného dopravního značení – prověřit na SMM a SÚ. 

 Ulice 28. října – na ulici jsou vzrostlé lípy, které sahají až ke zdi RD – Ing. Blaha – upozornit 
přes aplikaci Zlepši své město.  

 Chodníky na ulici 28. října – velmi špatný stav – Ing. Blaha – byla provedena pasportizace 
chodníků a komunikací v celém městě, která vyhodnotila jejich technický stav. Opravy a 
rekonstrukce chodníků probíhají podle toho, jak byl vyhodnocen stav daného chodníku nebo 
komunikace.  

 Hlučnost z obchvatu – obyvatelé ulic Solná a Na Jordálce požádali Ing. Blahu o pomoc při 
řešení problému, navrhují prodloužení protihlukové stěny směrem na Vésky.  Ing. Blaha – při 
jednání s ŘSDS ZK bylo dohodnuto, že v roce 2018 by mohlo proběhnout přebroušení 
povrchu a pokládka tzv. tichého asfaltu. V případě, že by poté nedošlo ke zlepšení situace a 
měření hlučnosti bude vykazovat nepřípustné limity hlukové hladiny, bude vyvoláno další 
jednání s ŘSDS ZK k provedení dalších opatření. 
MUDr. Raška – v minulosti proběhla dvě měření – po kolaudaci v r. 2000 - limity hlučnosti 
nebyly překročeny. Další měření proběhlo opakovaně  v r. 2013, ze tří měření  byla noční 
hladina 60 dB překročena pouze 1x. Vzhledem k nárůstu dopravy by bylo vhodné znovu 
vyvolat měření. 
 

4. Závěr 
Ing. Blaha  poděkoval všem za účast a věcné připomínky a podněty  a ve 20.00 hodin ukončil 
oficiální část  jednání. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
Zapsala: Ing. Jana Ondřejová  Ověřil: Ing. Bohumil Janík 
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